



الكلية: التمريض	اسم الشخص الكامل: محمد مهدي سعيد صاحب	
ملخص تعريفية : مواليد 1990 النجف الاشرف بكالوريوس تمريض جامعة الكوفة 2011 ماجستير تمريض جامعة بغداد 2016 دكتوراه تمريض جامعة بغداد 2022 خبرات ادارية في مجال التعليم العالي خبرات علمية و مهارات عملية في مجال التعليم العالي		
الشهادات الدراسية : <input type="checkbox"/> B.Sc. <input type="checkbox"/> M.Sc. <input checked="" type="checkbox"/> Ph.D.		
الجوائز والتكريم الاكاديمي: 1. حاصل على تكريم خاص بالامتحان التقويمي مادة تمريض البالغين لاعلى نسبة نجاح على مستوى الكليات الاهلية		
الدراسات الاولى	الدراسات العليا	المقررات الدراسية التي تم تدريسها
تمريض البالغين عملي و نظري\ اللغة الانجليزية 1 مادة علم الوبائيات\ اللغة الانجليزية 2	لا يوجد	
		لا يوجد
الانتساب المهني : - اللجنة الامتحانية\ لجنة التدقيق\ لجنة المؤتمرات و مذكرات التفاهم\ لجنة الشؤون الطلابية\ مسؤول المختبرات\ مقرر القسم\ امين مجلس الكلية\ رئيس فرع تمريض الصحة النفسية و العقلية\ رئيس فرع تمريض صحة المجتمع\		
المنشورات العلمية : - Cardiac catheterization patients satisfaction towards health care services provided at cardiac center in Al-Najaf Al-Ashraf governorate. - The relationship between patients locus of control and their adherence to therapeutic recommendations after percutaneous coronary interventions.		



- Assessment of pregnant women knowledge about iron deficiency anemia at obstetrics and gynecology hospital in Holly Karbala governorate
- Reading problems regarding children with autism spectrum disorders
- Nurses perspectives of the supportive care needs of men with prostate cancer
- Assessment of knowledge of nursing college students concerning corona virus infection (Covid 19)

تطوير المهارات :

- Electrocardiography interpretation

